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Burmistrz Miasta Lubawka
za pośrednictwem
Przewodniczącego Rady Miejskiej w Lubawce

TREŚĆ lNTERPELACJ| mieszkańcy pytają :

1,Kiedy zostaną odnowione ścieżki przyrodnicze istniejące w gminie Lubawka. Jedna ze
Ścieżek prowadzi przez piękne tereny wsi Jarkowice opracowana przez pana dr. Mariana
Kachniarza jest całkowicie zaniedbana , znaki zniszczone. Jest wspomnienie o ścieżce, szlak,
a nie rna oznaczeń.
2, Mieszkańcy pytają, kiedy jest planowane wykonanie mieszkań w tz. małej szkole w
Miszkowicach, kiedy te mieszkania zostaną oddane do użytku.
3. Mieszkańcy pytają czy nad zalewem Bukówka, obramowania ścieżek robionych wcześniej
można zmienić na takie jak te obok wiaty biesiadnej.
4. Mieszkańcy pytają czy można wprowadzić na jeziorze Bukówka zakaz poruszania się
łodziami motorowymi.

UZASADNlENlE lsToTNEGo ZNACZENlA DLA GMlNY lJEJ MlEszKRŃcÓw:
1.Ścieźka jest elementem dziedzictwa kulturowego naszej gminy , jest bardzo ciekawym
miejscem rekreacyjnym chętnie odwiedzanyrn przez turystów, Powinna być odnowiona.
2.Potrzeby mieszkaniowe są bardzo duże, wielu mieszkańców oczekuje na mieszkanie.
3. Obramowania te są dużo trwalsze i lepiej będą się sprawdzały w dłuższym czasie
użytkowania tej ścieżki.
4, Łodzie motorowe i wszelkie silniki zagłuszają spokój i ograniczają możliwość korzystania z

uroków tego miejsca.

Z poważaniem w imieniu mieszkańców
Radna Aldona Ochmańska
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